
 

 

 

Ε Π Ι Κ Α Ι Ρ Η   Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 
Αθήνα 9-2-2021 

 

Του:  Βασίλη Βιλιάρδου, Αντιπροέδρου Κόμματος, Βουλευτή Επικρατείας  

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης & Επενδύσεων 
 
 
Θέμα:  “Απαξίωση ιχθυόσκαλας Καβάλας και αλιείας Βορείου Αιγαίου” 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Η εγχώρια αλιεία δέχεται επίθεση από τα τουρκικά αλιευτικά, που δρουν ανεξέλεγκτα 
στο Αιγαίο - αφού δεν έχουν οριστεί αλιευτικές ζώνες, ενώ δεν υπόκεινται και σε 
κοινοτικούς περιορισμούς λειτουργίας. Τα αλιεύματα εισάγονται από το τελωνείο 
Κήπων και προωθούνται στην Ευρώπη μέσω της Ελλάδας. Οι Ελληνικές εισαγωγές 
από την Τουρκία έχουν αυξηθεί σε 67 εκ € από 32 εκ € το 2017. Εκτός του 
οικονομικού, εγείρονται και θέματα εθνικής ασφάλειας, βέβαια. 
 
Σε αυτά τα πλαίσια πλήττονται οι ιχθυόσκαλες της Μακεδονίας-Θράκης, της Καβάλας 
και της Αλεξανδρούπολης, που υπάγονται στον «ΟΚΑΑ». Εν τω μεταξύ, ανταποδοτικό 
τέλος 2% λειτουργεί εις βάρος των εγχωρίων αλιευμάτων. Ειδικά για την ιχθυόσκαλα 
Καβάλας, υπάρχει, επί πλέον, θέμα αναβάθμισης εγκαταστάσεων και λειτουργίας 
συσκευαστηρίου.  
 
 
Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάσθε: 
 
1. Πως θα εξασφαλίσετε αποτελεσματικό κτηνιατρικό έλεγχο της ποιότητας και 
προέλευσης των εισαγόμενων αλιευμάτων από την γείτονα εξ’ ανατολών και όχι μόνο;  
 
2. Τι προτίθεσθε να κάνετε, προκειμένου να αναιρεθεί η αδικία εις βάρος των 
εγχωρίων αλιευμάτων σε σχέση με τα εισαγόμενα, ως προς το Τέλος του 2% και πως 
σκοπεύετε να επιλύσετε τα προβλήματα αναβάθμισης των εγκαταστάσεων της 
ιχθυόσκαλας Καβάλας, όπως και αυτό του συσκευαστηρίου; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
Βασίλειος Βιλιάρδος 
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